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Tid: 3 november 2016 kl. 18
30

. 

Plats: Qulturum Sländan, Nykvarn 

 

Närvarande: Pehr Lind, Alf Claesson, Håkan Hall samt Helena Hellman. 

Mötet föregicks av att Beatrice Sundberg och Martin Lindén berättade om länsförbundets 

verksamhet, samt att Kimmy Johnsson (gruppledare från reseteamet) från Face to face berättade om 

vad de gör. Marie Martna (Miljöpartiet) från Miljöberedningen pratade om sitt arbete. Vid denna 

aktivitet var även en icke namngiven medlem från Nykvarn närvarande. 

§1. Formalia 

Dagordningen godkändes. Till justeringsman valdes Alf Claesson. 

§2. Ekonomi 

Kassören Lars Ljungdahl har via mail meddelat att vi har 29 768,18 på Ekobanken och 22 497,12 på 

Plusgirot. 

§3. Pågående ärenden 

Södertälje 

Inget pågående ärende i Södertälje. Eventuellt kan landsortsleden bli aktuell och den ska i så fall vara 

inne 16 november. 

Nykvarn 

Det händer en del i Nykvarn, men det är inte något pågående ärende. 

§4. Kommande aktiviteter 

Föreläsning i Futurum (i Järna) om Moraån 17/11. Helena försöker närvara där. 

§5. Övrigt 

Beatrice berättade om länsförbundets verksamhet och frågade om vi vill ha någon hjälp från dem. 

Marie Martna från miljöpartiet berättade om Nykvarns miljöprogram. Programmet verkade ha 

fastnat någonstans hos tjänstemännen. 

Förslag på aktiviteter för vårprogrammet: 

2 februari medlemsmöte Södertälje. 

9 mars årsmöte. Vi behöver en lokal för 20 -50 personer. 

6 april medlemsmöte. 

4 maj medlemsmöte. 

För mötet i juni fundera på aktivitet. Förslag på lokal är båtklubben. 

Vargspåraren vill eventuellt ha betalt, vilket vi kan ge honom. 

En eventuell uggla-exkursion kan vi prata om på nästa möte. 

Kimmy Johnsson skulle kunna prata om gifter, eller annat. Han både verkar kunna en del och vara en 

engagerad person. 

§6. Kommande möten 

Nästa möte blir i Södertälje stadshus, i konferensrummet Opus på plan 1. Kvällen inleds med en 

information om ugglor av Stefan Bengtsson kl. 18
30

. Därefter styrelsemöte. 

§7. Mötet avslutades. 

Vid protokollet:   Justeras: 

 

 

Helena Hellman   Alf Claesson 


